



وضع توفير الطاقة لاستهلاك طاقة أقل
وضع توفير الطاقة لاستهلاك طاقة أقل لتوفير
التكاليف والاستدامة.

Eco Mode for reduced power consumption

Eco Mode for reduced power consumption for cost saving and sustainability.

سرعة وراحة

تمكّنك السلسلة 1000 من الكي بسهولة وسرعة مع قاعدة المكواة غير اللاصقة وإعداد البخار المتغيّر لإزالة التجاعيد بفعالية عن كل الأقمشة. يسمح لك خزان المياه الكبير بكيّ المزيد من الملابس مع إعادة التعبئة بوتيرة أقل.

Fast and convenient

1000 Series makes your ironing easy and fast with non-stick soleplate and variable steam setting to remove wrinkles efficiently on all fabrics. The large water tank lets you treat more garments with less refills.

1800
Watt



تصل قاعدة المكواة ذات الرأس الرفيع إلى الأماكن الصعبة

يسهل رأس المكواة الرفيع الوصول إلى أكثر الأماكن صعوبة، مثل الأزرار عند كي التجاعيد وفي الزوايا.

Slim tip soleplate reaches easily in tricky areas

The slim tip of the soleplate allows to reach easily in the most tricky areas, such as between the buttons, when making pleats and in the corners.



مقبض مريح مع طبقة لتسهيل الحمل

يضمن الطلاء الموجود على مقبض المكواة مسكة مريحة وصحية، لتتلاءم مع قبضة يدك بشكل جيد ولتفادي انزلاقها في أثناء الكي.

Comfortable handle with texturing for easy grip

The texturing on the handle of the iron ensures a comfortable and ergonomic grip, so that your hand fits well and does not slip during ironing.

يتطلب خزان المياه الكبير التعبئة بوتيرة أبطأ

يتيح لك خزان المياه سعة 250 مل كيّ المزيد من الملابس بوتيرة تعبئة أقل.

Large water tank requires you less refills

250ml water tank lets you iron more garments with less refills.

قاعدة مطلية بطبقة غير لاصقة

إن قاعدة مكواة الملابس من Philips مطلية بطبقة غير لاصقة مميزة لانزلاق جيد على كافة الأقمشة.

Non-stick soleplate coating

The soleplate of your Philips iron is coated with a special non-stick layer for good gliding performance on all fabrics.



بخار مستمر لغاية 20غ/الدقيقة وتعزيز بخار من 90 غ

بخار مستمر لغاية 20غ/الدقيقة وتعزيز بخار من 90 غ لإزالة التجاعيد بسرعة.

Continuous steam up to 20g/min and 90g of steam boost

Continuous steam up to 20g/min and 90g of steam boost for fast crease removal.

Additional Data

- Power 1800 Watts

- Non-stick soleplate

- Up to 90g of steam boost

- Calc-clean

- Variable steam setting

- Kills 99.99% bacteria

- Water tank capacity = 250ml

- Cord length = 1.6 m

معلومات إضافية

- الطاقة 1800 واط

- قاعدة مكواة غير لاصقة

- تعزيز بخار يصل إلى 90 غ

- تنظيف الكلس

- إعدادات بخار متعددة

- تقضي على 99,99% من البكتيريا

- سعة خزان الماء = 250 مل

- طول سلك الطاقة = 1.6 م



تحكم سهل بدرجات الحرارة

التحكم في درجة الحرارة المرتفعة وإعداد البخار المتغير سهلاً ودقيقاً. ستحصل دائماً على درجة الحرارة ونسبة البخار المناسبين للملابس.

Easy temperature control

An elevated temperature control and variable steam setting is easy to operate and precise. You will always have the right temperature and steam for your garment.



حل لتنظيف الكلس

حل لتنظيف الكلس لإطالة فترة استخدام المكواة.

Calc-clean solution

Calc-clean for extending irons life.